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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr XXXVII/2022  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  

odbytej w dniu 24 sierpnia 2022r. 
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Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 

Protokół nr XXXVII/2022 

 

Sesja w dniu 24 sierpnia 2022r.   
Obrady rozpoczęto 24 sierpnia 2022r o godzinie 15:00, a zakończono o 15:13 tego 
samego dnia. 

Obecni: 
1. Stanisław Dylewski 
2. Mirosław Gromek 
3. Beata Herman 
4. Michał Kacprzak 
5. Bogusław Konrad 
6. Anna Krajewska 
7. Robert Krajewski 
8. Jolanta Jadwiga Kwiatkowska 
9. Krzysztof Laska 
10. Ewa Orzechowska 
11. Waldemar Józef Pałys 
12. Jerzy Pawluczuk 
13. Paweł Adrian Pecura 
14. Mirosław Pędzich 
15. Andrzej Pęksa 
16. Edward Witold Podbielski 
17. Mieczysław Szymalski 
18. Mieczysław Stanisław Równy 
19. Renata Teresa Trojanowska 
20. Henryk Wilczewski 
21. Edward Zalewski 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski dokonał otwarcia posiedzenia, po 
przywitaniu zebranych i sprawdzeniu obecności stwierdził, że w posiedzeniu sesji 
Rady Miasta na stan 21 radnych bierze udział 21członków Rady Miasta, w tym radny 
p. Krzysztof Laska, p. Andrzej Pęksa, p. Edward Witold Podbielski oraz p. Renata 
Teresa Trojanowska uczestniczyli w sesji zdalnie.. 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Radnego p. Stanisława Dylewskiego o 
wygłoszenie oświadczenia. 

Radny p. Stanisław Dylewski przeczytał oświadczenie:  

,,Nawiązując do mojej pełnej wypowiedzi na Sesji Rady Miasta w dniu 29 czerwca, 
na której omawiana była sprawa parkingów po ewentualnym rozbudowaniu Galerii 
TEKO wypowiedziałem zdanie: ,,Gdyby Miasto przystąpiło do przetargu jak zleciła 
Rada Miasta pod koniec rządzenia w pierwszej kadencji w 2018 r. i miasto stało się 
właścicielem, to można by było wydzielić pas trzymetrowy od strony ul. 
Mieczkowskiego, i od strony ul. Karola Piłata i powstałyby miejsca parkingowe. 
Przytoczę treść uchwały Rady Miasta z dnia 8 października 2018 r. Cytuję „Rada 
Miasta w głosowaniu jawnym 16 głosami – za, przy 0 głosów – przeciw , i 1 głosie 
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wstrzymującym się, zobowiązała Burmistrza Miasta do podjęcia zdecydowanych 
działań, złożenia oferty zakupu na potrzeby miasta nieruchomości przy ul. 
Mieczkowskiego”. Tak niestety się nie stało. Wypowiedziałem te słowa w trosce o 
dobro naszych mieszkańców. 

Wygłosiłem także słowa:  „Przypominacie sobie Państwo jak pod koniec kadencji 
Rada Miasta zleciła żebyście przystąpili (to  do Burmistrzów było) do kupna 
przystanku autobusowego. Kto kupił? Pan Zadroga. A kim jest Pan Zadroga dla Pana 
Choinki? Wszyscy wiedzą. No i Pan (wtedy do Pana Choinki się zwróciłem) również 
wie. Ja nie muszę Panu mówić.” 

Odnosząc się do mojej pełnej wypowiedzi prawdą jest, że miasto nie przystąpiło do 
przetargu do czego zobowiązała Burmistrza Rada Miasta. Przyznaję, że nie 
powinienem używać nazwisk, za co przepraszam. 

Chciałbym sprostować swoją wypowiedź dotycząca Pana Zadrogi. Być może nie 
miałem wystarczającej wiedzy na ten temat. Oświadczam, że z uwagi na 
zainteresowanie moją wypowiedzią przez Kancelarię Adwokacką reprezentującą 
spółkę Zadroga, nie chcąc wchodzić na drogę sądową rozwiązania sporu, 
oświadczam, że przepraszam Spółkę PPHU  przeze mnie nieprawdziwe twierdzenie 
dotyczące okoliczności nabycia dworca autobusowego położonego w Ostowi 
Mazowieckiej.” 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski poinformował, o tym  że w dniu  
22 sierpnia 2022r. wpłynął do niego wniosek Burmistrza Miasta o zwołanie sesji w 
trybie art.20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym z 
porządkiem obrad, który radni otrzymali wraz zawiadomieniem o zwołaniu sesji. 
Dodał, że Rada Miasta może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady.  

Poinformował o tym, że do  zmiany porządku obrad sesji zwołanej w trybie art. 20 
ust. 3 wymagana jest zgoda wnioskodawcy. 

Obecni na sali Radni nie mieli wniosków lub uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja o porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów 
Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu 
4. Zakończenie obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia niektórych dróg miasta Ostrów 
Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował Radnym za obecność na zwołanej  
w trybie pilnym  sesji.  Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  dokonując wprowadzenia do 
tematu  przypomniał, że władze miasta już od  5-6 lat przymierzały się do 
zagospodarowania terenów w rejonie ul. J. Kochanowskiego oraz ul. J. Długosza. 
Miasto jest przygotowane do budowy tych dróg . Burmistrz Miasta poinformował o 
tym,  że zostały wykonane wszystkie procedury administracyjne pozwalające na  
budowę  nowego ciągu komunikacyjnego.  Podkreślił, że  realizacja  tego zadania 
pozwoli terenom w tym rejonie otworzyć się na nowe możliwości gospodarcze. 
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Następnie przedstawił  na mapie  przebieg planowanej inwestycji. Burmistrz Miasta 
p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że  podjęto działania zmierzające do pozyskania  
dofinansowania zewnętrznego na realizacje ww. inwestycji.   W trakcie prac  
związanych z przygotowaniem wniosku o dofinansowanie okazało się  że ww. drogi 
muszą posiadać status dróg gminnych, w związku z tym zaistniała konieczność 
zwołania sesji i podjęcia stosownej uchwały.  

Burmistrz Miasta poprosił o podjęcie uchwały w przedstawionym kształcie  Dodał, że 
w przypadku otrzymania dofinansowania drogi byłyby prawdopodobnie zrealizowane 
w ciągu dwóch sezonów, jednak w pierwszej kolejności musi być tam wykonana 
kanalizacja sanitarna. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował również o 
wartości inwestycji, która wynosi ok. 3 mln 250 tys. zł. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 Przewodniczący p. Robert Krajewski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie  zaliczenia niektórych dróg 
miasta Ostrów Mazowiecka do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 21, PRZECIW:0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Stanisław Dylewski, Mirosław Gromek, Beata Herman, Michał Kacprzak, Bogusław 
Konrad, Anna Krajewska, Robert Krajewski, Jolanta Jadwiga Kwiatkowska, Krzysztof 
Laska, Ewa Orzechowska, Waldemar Józef Pałys, Jerzy Pawluczuk, Paweł Adrian 
Pecura, Mirosław Pędzich, Andrzej Pęksa, Edward Witold Podbielski, Mieczysław 
Szymalski, Mieczysław Stanisław Równy, Renata Teresa Trojanowska, Henryk 
Wilczewski, Edward Zalewski. 

4.Zakończenie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Robert Krajewski  przypomniał o dacie najbliższej 
sesji oraz powiadomił Radnych o nadchodzących posiedzeniach komisji. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że porządek obrad 37 - ej sesji Rady Miasta 
został wyczerpany. Podziękował za aktywny udział w obradach sesji, na tym zamknął 
obrady 37 - ej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Przewodniczący Rady Miasta 

/-/ Robert Krajewski 

Przygotowały: 
Katarzyna Kowalczyk – Pomoc administracyjna (stażysta I 
Izabela Rejniak – Kierownik Biura Rady  
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl Przebieg sesji zawiera nagranie 
dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Ostrów 
Mazowiecka http://www.bip.ostrowmaz.pl/public/?id=176434 


